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Już w sobotę arcyważny pojedynek z Fiorentiną. Tymczasem w zespole z

Florencji, Giallorossi będą mogli spotkać wielu byłych znajomych. Jednym z

nich będzie Luca Toni, który mówił o najbliższym meczu w wywiadzie dla 

Sky Sport.

 

Roma?

- Dziś trenowałem z zespołem, mogłem to zrobić i będę do dyspozycji. Jovetic nie

pracował dziś z nami, jednak w tygodniu wróci do grupy.

 

Masz kontakt z Tottim?

- Wymieniamy jakieś wiadomości z Francesco i Daniele. Dziś jest jeszcze za

wcześnie, któregoś dnia przed meczem pośmiejemy się, spędziliśmy ze sobą piękne

chwile. Francesco powiem, że jest świetny, rozgrywa wielki sezon. Być może strzela

mniej, jednak zalicza wiele asyst i wciąż jest kimś więcej dla Romy.

 

Test dojrzałości dla was? 

- To będzie wielki test. Roma odnalazła grę i wyniki, my podejdziemy do meczu po

domowym remisie. To będzie świetny test i powie nam jaki będzie nasz sezon.

Zmierzymy się z zespołem, który jak my, będzie walczyć o czołowe pozycje. Obydwa

zespoły grają piękną piłkę, to będzie spotkanie obfite w bramki.
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